
 

2020-02-09    Linköping, Filbyter Bridge lokaler 

Styrelsemöte, Filbyter Bridge 

Närvarande:       
 

Carl Ragnarsson ordförande 

Martin Lövgren, vice ordförande 

Lars Lövgren, kassör         

Maria Sandell, sekreterare 

Anastasia Chamouza, suppleant 

      

 
1. Mötet öppnas  

 

2. Dagordningen godkändes 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

 

 Det är fortfarande flera spelande par än föregående år vid samma tid. 

 

 Under innevarande möte beslutades om ett extra årsmöte med syfte att byta 

verksamhetsårets löptid. Svenska Bridgeförbundet har ändrat sitt verksamhetsår 

till 1 september-30 augusti fr.o.m. 2020. Av praktiska skäl är det bra om 

klubbarna nu följer Svenska Bridgeförbundets verksamhetsår. 

 

 Sture Mattson är nu ny lokalansvarig. 

 

4. Ekonomirapport  

Filbyter bridge har bra ekonomi. Det finns ett överskott på ca 60 000-70 000 SEK. 

Överskottet beror främst på att det varit fler spelare. Ett förslag framfördes att bättre 

belysning i lokalen kan vara något att satsa på. Styrelsen beslutade att se över 

belysningen och få fram kostnadsförslag. 

 

 



5. Tävlingsfrågor, kommande större evenemang  

 DM lagfinal avverkad 

 Nästa mixfinal i början av mars 

 Två-dagars bridge med handikapp arrangeras i Filnyters lokaler den 21-22 mars 

 Dam DM i slutet av mars 

 Parfinal i slutet av april 

 

6. Kursverksamhet våren 2020 och hösten 2020 

Pågående kurser: 

 Grundkurs A, Grundkurs B, Bättre bud 

Det är dags att börja titta på höstens kurser. Eftermiddagskurser är en bra idé, men då 

behövs lärare. Styrelsen diskuterade hur fler lärare ska kunna och välkomnar 

medlemmar som är intresserade, att höra av sig.  

Minibridgekurs är en idé som kan locka nya medlemmar. 

 

7. Tävlingsledar- och ruterkurs på lokal nivå (klubben) 

Tävlingsledarkurs 1 och 2 ska gå parallellt. Tävlingsledarkursen synkas med distriktets 

kurser. Ruterkursen behöver utföras lokalt. 

 

8. Övriga frågor  

 Golven skulle behöva bonas, ett datum kommer fastställas. 

 

 Vice ordförande berättar om några framgångsfaktorer som får klubbar att växa: 

o Andra aktiviteter runt bridgen 

o Lagspel är roligt! Förslag är att köra lagspel under tre onsdagskvällar 

framöver, fler handledare kommer att behövas under dessa kvällar. 

  

9. Nästa möte 

12 mars 

 

10. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet      Justerare 

 

      

Maria Sandell      Carl Ragnarsson 

Sekreterare      Ordförande 


